
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 219
Ministeren bedes vurdere hensigtsmæssigheden i, at Medicintilskudsnævnet i sine ende
lige anbefalinger til revurdering af insulintilskud lægger op til at fjerne tilskud til en lang 
række lægemidler, som angiveligt kan ramme op imod 50.000 patienter, hvoraf mange 
skal konsultere deres behandler flere gange med henblik på at skifte medicin.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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